
 

 
Ordinær generalforsamling i grundejerforeningen Gyvelhøj 

Indkaldt: Den 10. maj 2023 via e-mail 
Tid: Mandag den 12. juni 2023 kl. 19:00 
Sted: Børnehuset, Horsensvej 8, Helsingør 

Dagsorden 
1. Valg af dirigent. 
2. Bestyrelsens beretning ved formanden.  
3. Regnskabet fremlægges til godkendelse. 
4. Fællesarealet i det forgangne år og i fremtiden. 
5. Store havedag.  
6. Fremsatte forslag. 
7. Budget fremlægges og vedtages, herunder fastsættelse af kontingent.  
8. Valg af bestyrelsesmedlemmer i henhold til § 9.  
9. Evt. 

Ad 1. Bestyrelsen foreslår Preben Dahl (H-30). 
Fra vedtægterne: Adgang til og stemmeret ved foreningens møder og generalforsamling har 
de medlemmer der ikke står i restance med kontingent. Hver husstand har 1 stemme. 
Medlemmerne er berettiget til at give møde og stemme via fuldmagt. Fuldmagten skal 
dokumenteres inden generalforsamlingen. En fuldmægtig kan repræsentere flere 
medlemmer. 

Ad 2. Beretningen udsendes efter generalforsamlingen. 
Ad 3. Regnskabet vedlægges 
Ad 4. Tobias (H-19) fortæller. 
Ad 5. Datoen fastlægges. 
Ad 6. Forslag som ønskes behandlet, må være indgivet med skriftlig motivering til formanden 

senest 5 dage før generalforsamlingen. De indkomne forslag gengives nedenfor. 
Ad 7. Bestyrelsen foreslår uændret kontingent på 4.000 kr/år. 
Ad 8. Kasserer, suppleant og revisor er på valg på ulige årstal.  

Bestyrelsen foreslår at Dan (H-48) fortsætter som kasserer, at Tobias (H19) bliver suppleant 
og at Margit (H-34) bliver revisor.  

 

På bestyrelsens vegne 

 

 



Formandsberetning 
 

Nye medlemmer 
Peer og Hanne er flytet �l en mindre bolig i nybyggeriet på det gamle hospitalsområde. 

Det betyder at vi kan byde velkommen her �l de nye beboere af nummer 29,  

• Signe Sjøltov 
• Oliver Krohn Tidemann 

Også Ole i nummer 22 er flytet. Han er flytet på plejehjem. Huset er blevet solgt �l 

• Lisbeth Sander Dahrup  
• Steen Dahrup  

som vi også siger velkommen �l og som overtager huset pr. 1-7-2023. 

Havedagen 
var også i år en stor succes. Jeg har fak�sk aldrig før set så stor ak�vitet på havedagen. Alle knoklede helt 
utroligt, og der blev produceret et bjerg af afskårne grene på parkeringspladsen. Det kom �l at ligge dér lidt 
for længe, men da vi endelig fik en a�ale med kommunen om at hente det, blev det �l gengæld �l en a�ale 
som også rækker ud i frem�den, så vi 2-3 gange om året kan få a�entet et nyt bjerg af haveaffald i stedet 
for at vi hver for sig skal klippe i stykker og pute i sække eller bundte grene. 

Gløgg-arrangementet 
For anden gang arrangerede bestyrelsen en gløgg-a�en ved søen i december måned. I år lidt �dligere på 
dagen end sidste år hvor naten var kulsort allerede klokken 19. I år kunne vi se hinanden. Dan havde hængt 
vores kulørte lamper op dernede, og Dan og Marianne serverede gløgg og æbleskiver �l alle fremmødte. 
Det var meget hyggeligt. 

Den store fliserensning 
Flere steder i bebyggelsen var der kommet he�ige angreb af flisepest. På bare ét år havde pesten bredt sig 
over store dele af flisearealet i den vestlige ende, og det var også begyndt i den østlige. Vi entrerede med 
det største firma på området, Nanostone, som kom og behandlede ca. 700 m2 fliser. De blev renset og 
desinficeret, og senere, når fliserne var helt tørre, blev de sprøjtet med en nano-væske som forsegler 
fliserne, så de næsten ikke suger vand. Vi har fået 15 års garan� på behandlingen – forudsat at firmaet en 
gang om året kan give den en brush-up.   

Ekstra vinduer 
Fra nummer 48 fik bestyrelsen en ansøgning om �lladelse �l at sæte ekstra vinduer i huset i den lange 
vinduesløse facade langs stue og soveværelse. Det ville give udsigt over fællesarealet og søen. 

Bestyrelsen behandlede sagen meget grundigt, og det var en vanskelig opgave. På den ene side ser 
bestyrelsen det som sin opgave at sikre at bebyggelsens ydre fremtræden bevares som 20 i det væsentlige 
ens huse. På den anden side skal det også være muligt at foretage ændringer når det sker inden for disse 
rammer. 



Der er servituter på husene, dvs. �nglyste bestemmelser som det er lovplig�gt at overholde. Disse 
servituter kaldes i denne bebyggelse for Deklara�onen. 

Ifølge den oprindelige deklara�on som ”fulgte med husene” da de i 1970 var helt nye, var sagen klar. Der 
stod, kort og godt:  

”Husenes ydre fremtræden må ikke ændres”.   

Det skete dog alligevel i 80’erne uden at den daværende bestyrelse greb ind. Ja, tvær�mod igangsate den 
daværende bestyrelse en opblødning af deklara�onen som i 1987 blev ændret �l det den er i dag. Den 
ovenfor citerede bestemmelse kom nu �l at lyde:  

”Husenes ydre fremtræden må i hovedideen ikke ændres. Dvs. at farver og materialer på vægge, 
gavltrekanter, vinduespar�er, døre og tagbeklædning skal bibeholdes. Mindre afvigelser af dør- og 
vindueskonstruk�oner kan �llades, når disse holdes inden for samme geometriske mål.” 

Bestyrelsen valgte at give �lladelse �l isætning af nye vinduer forudsat at  

• de svarede helt �l de vinduer som allerede sidder i husene, og at 
• den konkrete placering blev godkendt af bestyrelsen, og at 
• de berørte naboer godkendte projektet. 

Projektet er nu �lendebragt, bortset fra lidt maling af murstenene omkring vinduerne, og bestyrelsen er 
godt �lfredse med resultatet. 

Det vil være forkert ud fra dete projekt at konkludere at nu er der frit slag for ændring af husene. Det er der 
ikke! Men der er frit slag for at indgive ansøgninger �l bestyrelsen som så vil behandle ansøgningerne i 
overensstemmelse med Deklara�onen og med bestyrelsens vurdering af æste�kken i projektet. 

Kuglepenne 
Formanden har formøblet 1500 kr af foreningens formue, nemlig �l købet af 150 kuglepenne af høj kvalitet 
med påtrykt GRUNDEJERFORENINGEN GYVELHØJ. De uddeles under generalforsamlingen med 7 penne pr 
husstand. Hvis medlemmerne synes det er en usædvanlig dårlig ide, så vil formanden naturligvis rete ind. 

Trampolinen 
Trampolinen har været ude af dri� i en lang periode – heldigvis faldt det meste af perioden sammen med 
vinteren.  

Det skyldtes at poli�et nu pludselig havde beslutet sig for at fordi vores fællesareal ikke er totalt afspærret, 
så er trampolinen ”et offentligt forlystelsesredskab” og dermed er vores fællesareal en offentlig 
forlystelsespark. Og så gik der ellers bureaukra� i den, men det endte godt med et stempel fra poli�et som 
har godkendt vores forlystelsespark. 

Gelænder på lang trappe 
Bestyrelsen har a�alt med Brian og Tobias at de bygger et gelænder �l den lange trappe ned �l søen. 
Det �lstræbes at det bliver �l at holde ud at se på for de nærmeste naboer. Måske noget jern eller stål? 

Chikane-påkørslen igen igen 
Til en afveksling var det ikke en lastbil som væltede vores mini-lygtepæle, også kaldet pullerter. Denne gang 
var det en Ford Fiesta som en �dlig morgen var parkeret rundt om en brækket pullert. Bilens fordør stod 
åben, forlygte plus forskærm var smadret, og der var glasskår og bilstumper over det hele. Det var tydeligt 
at bilen var forladt i en vis fart. Måske fordi en ung mand med en brandert skulle hjem og hente mor som så 



blev den person som førte bilen i ulykkesøjeblikket. Ja, man kan jo ikke lade være med at spekulere, for det 
var altså ikke en typisk kvindekørsel. Kun kåde drenge kører så vildt, 

Kun Karl Hanke så bilen og noterede nummerpladen. Tak for det, Karl!  

Da andre senere kom �l, var bilen væk. 

Denne påkørsel gav anledning �l at et projekt der lå i mølpose, blev trukket frem igen, nemlig: 

Udski�ning af træpullerter med gummipullerter 
Vi har fået et meget fint �lbud på denne udski�ning, men vi vil ikke igangsæte det før erstatningen fra Ford 
Fiestaens forsikringsselskab er faldet på plads. 

Øvrige trafikchikaner 
Diskussionen ved sidste generalforsamling har ført �l at bestyrelsen har beslutet sig for ikke at tage 
ini�a�ver �l yderligere has�ghedsnedsætende foranstaltninger. Der er en klar risiko for at effek�ve bump 
kan give sætningsskader i de nærmeste huse. Og den nuværende forhindring leder trafikken væk fra den 
trappe som leder op �l de første 6 huse. Den må ikke flytes.  

Udski�ning af skilte 
Skiltene ligner e�erhånden et levn fra gamle dage. Og det skyldes at de er et levn fra gamle dage. Slidte, 
bøjede, beskidte – de trænger �l udski�ning. Og det er bestyrelsen gået i gang med. I morges blev den 40 år 
gamle pige med bold udski�et med en helt ny pige med bold. Og bolden er nu sam�dig en 20 km’s 
has�ghedsbegrænsning. Bestyrelsen vil fortsæte med at udski�e de øvrige skilte. 

Afskrivning af gamle �lgodehavender 
Vi havde to ubetalte kon�ngenter for forrige år, altså 2021-22. 

Bestyrelsen har vurderet at de begge er uinddrivelige1, og vi ar afskrevet dete �lgodehavende. 
Regnskabsteknisk figurerer denne afskrivning som en udgi� på dete års regnskab.  

En temperaturmåling på trivslen i bebyggelsen 
Jeg glæder mig – om ikke dagligt, så i hvert fald hyppigt – over den gode stemning i bebyggelsen. Mange af 
jer har ikke boet her så længe at I forstår den kra�ige glæde. Men går vi 15-20 år �lbage, var der nærmest 
krigeriske �lstande.  

• Der var voksenmobning af dimensioner, og der var had og splid og strid.  
• Jeg oplevede at blive truet med bank af en af mine daværende naboer.  
• Den daværende bestyrelse ønskede at køre en retssag mod mobbernes yndlingsoffer, men advokaten 

frarådede det så kra�igt at generalforsamlingen beslutede at pålægge bestyrelsen at aflyse retssagen.  
• Bestyrelsens formand fik raserianfald hvis nogen kom �l at parkere foran hans hoveddør.  

Og jeg kunne blive ved, men det vil jeg ikke, for det er deprimerende at tænke på. Jeg vil bare nævne det for 
at I skal vide at trivslen i sådan en bebyggelse bestemt ikke er nogen selvfølge.  

Når det går dårligt, bliver det let værre. Men heldigvis også omvendt: Når det går godt, bliver det let endnu 
bedre, og sådan en periode synes jeg vi er inde i nu. Og ansvaret for dete kan kun placeres ét sted: hos de 
dejlige mennesker som bor her. 

 
1 Ved generalforsamlingen kom der oplysninger som indikerer at det ene kon�ngent måske ikke er uinddriveligt. 





Forslag nr. 1 
 
Fra: Karsten Heimbürger <mangaard.kj@gmail.com>  
Sendt: 19. maj 2023 14:46 
 
3 ting vi gerne vil nævne som bør tages op ved generalforsamlingen, og måske sendes ud. 

1. Vi i nummer 26 er ramt at vandskade og har i den forbindelse fået en skurvogn stående, den står så 
den er mindst muligt i vejen - men vi har været nødsaget til at inddrage nummer 34 parkeringsplads 
(som vidst er udlånt til Johnny da de ikke selv har bil). Johnny fået lov til at parkere foran døren ind til 
Fritz (nummer 35). 

2. Der ser ud til at være lidt generelle udfordringer med parkeringen - det er måske på tide med en 
reminder om at antal parkeringspladser pr. husstand, og hvor gæster kan holde. 

3. Sidst da storskrald var forbi blev vi oplyst at storskrald skal stå sorteret (metal, pap, etc. skal være 
delt op), ellers tager de det ikke med fremover.  

God weekend. 
 
Mvh. Horsensvej 26 
Karsten 
 
 

Bestyrelsens kommentar: 
 
ad 1) Ser ud til at være et orienteringspunkt. 

ad 2) Der findes ingen regler i foreningen for dette. 
 
Bestyrelsen foreslår at forsamlingen fremkommer med synspunkter på de følgende områder og at 
bestyrelsen tager disse synspunkter med sig til et kommende bestyrelsesmøde.  

a) Ønsker vi formelle og bindende regler på området? De skal i så fald skrives ind i servitutterne 
som hos os hedder Deklarationen. 

b) Ønsker vi uformelle regler? Det kunne så være en generalforsamlingsbeslutning om at det 
tilstræbes at … 

c) Ønsker vi ingen regler? 

HVIS der skulle være regler,  

d) hvordan kunne reglerne så se ud? 

ad 3) Igen et orienteringspunkt som vi takker for 
 



Forslag nr. 2 
 
Fra: Claus Hansen <chans1963@outlook.dk>  
Sendt: 29. maj 2023 19:30 
 
Hej alle sammen! 
 
Vi vil gerne stille forslag til den kommende 
generalforsamling om anskaffelse af 2 nye 
borde/bænkesæt til fællesarealet.  
 
Vi vil foreslå at det ene bord placeres på 
fællesarealet oven for trappen, så man kan 
sidde og kigge ud over søen, og at det andet 
placeres neden for trappen ved siden af 
trampolinen. 
 
Med venlig hilsen 
 
Lone og Claus 
Hus 27 
 
 
Fra: Liza Rømer Westh <lrwn72@gmail.com>  
Sendt: 31. maj 2023 14:29 
 
Kære Alle 

Sikke et godt forslag, altid dejligt at kunne sidde ved søen og se børnene hoppe. 

Dog ville jeg blive lidt ked af, at der bliver sat bænkesæt oppe på bakken, da det er et godt sted at spille, spil, 
badminton, volleyball eller fodbold. 

Det er det eneste sted i grundejerforeningen hvor der er lidt større areal med græs der er vandret, samt at vores 
haver er meget små til disse udfoldelser.  

Med venlig hilsen 
Liza Rømer Westh 
Nr 48 

 

 
Fra: lone hansen <lone.gravlund.hansen@gmail.com>  
Sendt: 10. juni 2023 15:18 
 
Vedr. Bænkesæt 
 
At der kommer til at stå et bord bænke sæt på græsarealet ovenfor trappen udelukker ikke at der kan spilles bold 
mv. 
 
Det er også nemmere for dem der er dårligt gående at de ikke skal helt ned til søen 

Sendt fra min iPad 
 

  



     Budge�orslag 2023/2024 
 
 
Forsikringer 4.000 
Generalforsamling* 3.000 
Bestyrelsesmøder 1.000 
Fællesareal: driftsudgifter 15.000 
Fællesareal: nyanskaffelser 10.000 
Webhotel www.gyvelhoj.dk 500 
Bankgebyr 1.500 
Diverse 5.000 
Udgifter i alt 40.000 

 

¤) og andre medlemsak�viteter 

 
 
 
 
 

http://www.gyvelhoj.dk/


 

Ordinær generalforsamling i grundejerforeningen Gyvelhøj  
12. juni 2023 kl. 19:00 i Børnehuset Snerlen 

Referat 

Dagsorden 

1. Valg af Dirigent. 
2. Bestyrelsens beretning ved Formanden.  
3. Regnskabet fremlægges til godkendelse. 
4. Fællesarealets i det forgangne år og i fremtiden. 
5. Store havedag.  
6. Fremsatte forslag. 
7. Budget fremlægges og vedtages, herunder fastsættelse af kontingent.  
8. Valg af bestyrelsesmedlemmer i henhold til § 9.  
9. Evt. 

Ad 1. Valg af Dirigent. 

Generalforsamlingen (GF) blev indledt ved at Formanden på Bestyrelsens vegne foreslog, 
Preben Dahl (PD), Horsensvej nr. 30 som Dirigent. Forslaget blev enstemmigt vedtaget af 
de tilstedeværende. 
 
PD takkede for valget og indledte med at konstatere, at indkaldelse til generalforsamling 
var sket den 10. maj 2023 på mail, altså i god tid indenfor vedtægternes varsel på 14 dage 
før Generalforsamlingens afholdelse. Alle forslag er udsendt indenfor fristen og de 
indkomne forslag og regnskab er udsendt søndag den 11. juni 2023. Regnskab skal ifølge 
vedtægterne ”forelægges til godkendelse skriftligt 5 dage før Generalforsamlingen.” 
Betydningen af denne formulering placeret under vedtægternes opremsning af 
dagsordenspunkter er uklar, men gav ikke anledning til bemærkninger fra de fremmødte. 
 
Generalforsamling betragtes således som lovligt indkaldt, idet det dog bemærkes, at 
vedtægterne tilsiger, at GF skal foregå i maj måned.  
 
Dernæst konstaterede Dirigenten at følgende husstande var til stede på 
Generalforsamlingen:  
Horsensvej 17, 19, 23, 24, 25, 26, 27, 28, 29, 30, 33 & 34 + Hobrovej: 46 og 48. 
 
Fraværende var  
Horsensvej nr. 15, 21, 22, 31, 32 & 35 
 
Ingen var mødt med fuldmagt. 
 
Gennemgangen blev suppleret af en præsentation af de fremmødte, idet der er kommet 
flere nye beboere. 



 

Side 2 af 4 
 

Ad 2. Bestyrelsens beretning ved Formanden. 
Formand Knud afgav Bestyrelsens beretning, som ikke gengives her, idet beretningen blev 
udsendt på mail umiddelbart efter Generalforsamlingen den 12. juni 2023. Beretningen gav 
anledning til følgende bemærkninger:  
Ad udeståender:  Fremover skal der være mere fokus i forbindelse med sygdom, fraflytning 
etc. således at eventuelle udeståender kan italesættes så tidligt som muligt.  
 
Dan afsøger muligheden for en uformel løsning for så vidt angår et af udeståenderne. 

Ad 3. Regnskabet fremlægges til godkendelse. 

Dan gennemgik regnskabet.  
Et af de mindre poster er is til børnehavens børn, som tak for lån af børnehavens lokaler. 
 
Grundejerforeningen er i gang med at skifte bank fra SparNord til Danske Bank. Det vil 
kunne give en meget stor besparelse på gebyrsiden. Datoen for skiftet ligger ikke fast 
endnu. 
 
Posten ”Flisekontoen” i regnskabet bruges generelt til nødvendige anlægsposter etc. og 
ikke (længere) kun fliser, og kontoens navn bør derfor nok ændres til fx anlægskonto. 
 
Med disse kommentarer og enkelte opklarende spørgsmål blev regnskabet 2022-2023 
enstemmigt godkendt af Generalforsamlingen. 
 
Dan gennemgik budgettet for 2023/2024, og forslaget om at fastholde kontingentet på 
4000 kr. for 2023/2024 Godkendelse af budget og kontingent sker under pkt. 7.  

Ad 4. Fællesarealets i det forgangne år og i fremtiden 

Tobias gennemgik arbejdet på fællesarealet i det forgangne år. Der ligger en del haveaffald 
på fællesarealet, som skal fjernes. Der er bestilt særafhentning af haveaffald til den 19.06. 
Haveaffaldet placeres på P-pladsen ved siden af nr. 22. Alle må gerne tage lidt affald med, 
hvis de befinder sig på fællesarealet. Plastic poser ikke tilladt, men man må gerne lægge 
papirsække. 
 
Som nævnt i Formandens beretning, er alle myndighedsgodkendelser igen på plads 
vedrørende trampolinen. Der forventes ikke at komme yderligere godkendelsesudgifter 
udover den årlige kontrollants besøg. 
 
Der blev spurgt om sikkerhedsforholdene er på plads ved trampolinen, idet der er et lille 
mellemrum i siden af trampolinen. Tobias oplyste at mellemrummet er nødvendige for at 
luften under dugen kan transporteres ud og ind når der hoppes på dugen. Trampolinen 
opfylder alle sikkerhedskrav, men selvfølgelig skal der altid udvises forsigtighed når den 
anvendes. 
 
Det blev drøftet om et bestemt kirsebærtræ skulle fældes. Tobias: det fældes ikke, men det 
er blevet beskåret meget kraftigt. 
 



 

Side 3 af 4 
 

Der er fundet en gammel pumpe, som var beregnet til at pumpe vand fra søen til brug for 
vanding af fællesarealet. Ingen ved om den virker. Tobias og Karsten undersøger om den 
virker/kan anvendes. 

Ad 5. Store havedag. 

Der er ikke aftalt en havedag endnu. Afventer datoerne efter sommerferien for afhentning 
af haveaffald med grab. 
 
Datoen bliver meldt ud, så snart den kendes. 
 
Der kan fortsat betales ”aflad” på 200 kr for manglende deltagelse 
 

Ad 6. Fremsatte forslag. 

Forslag 1: vedrørende parkeringsforhold 

Forslaget gentages ikke her, da det er udsendt som en del af generalforsamlingsmaterialet.  

Der er som sådan ikke fremsat et egentlig forslag, men en drøftelse af 
parkeringsforholdene.  

Udgangspunktet er, at der er en plads pr. bolig. Men mange har flere biler. 

I dagligdagen fungerer det nogenlunde, idet beboerne respekterer hinandens pladser. Men 
der kan opstå udfordringer, når der er gæster, hjemmeplejen eller håndværkere mv. på 
besøg.  

I takt med, at antallet af elbiler må forventes at stige, vil spørgsmålet om hvorvidt vi skal 
overgå til et mere formelt system med fast tinglyste pladser, blive aktuelt. 

Parkeringspladserne er et opmærksomhedspunkt, og Bestyrelsen følger løbende behovet 
for nye løsninger.  

Endelig blev der informeret om at ved storskrald skal affaldet sorteres, fx metal, pap etc 
skal være delt op, ellers tager de det ikke med fremover.  

Forslag 2: Indkøb af bænk og bord til fællesarealet 

De gamle bænke trænger til en kærlig hånd. Evt. kan nogen påtage sig at renovere dem. 

Drøftelse af behov og placering af eventuelt nye bænke. Det er vigtigt, at eventuelle nye 
bænke-bord-sæt er flytbare, så de ikke ”skygger” for fx børnenes leg. Bænke+bord kan evt. 
placeres tæt på nr. 46, så der er plads til leg. Bænke+bord skal let kunne bæres af to alm. 
personer 

Formanden understregede, at det er vigtigt, at alle er behjælpelige med at sikre at 
bænke+bord ikke står i vejen. 

Det er Bestyrelsen som foretager valg af bænk og bord og selve indkøbet. 

Forslaget blev derefter sendt til afstemning: 

For stemte: nr. 17, 23, 24, 25, 26, 27, 28, 29, 30, 33, 34 & 46.  
Imod stemte: nr. 48. 
Nr. 19 undlod at stemme. 

  



 

Side 4 af 4 
 

Forslaget er dermed vedtaget. 

Der afsættes 5.000 kr i budgettet til indkøb. 

Ad 7. Budget fremlægges og vedtages, herunder fastsættelse af kontingent. 
Det i materialet udleverede budget for 2023/2024 på i alt 40.000 kr skal efter vedtagelsen 
af forslag om indkøb af bænk og bord forøges med 5000 kr (fra 10.000 til 15.000) under 
posten ”Nyanskaffelser”, således at det samlede budget for 2023/2024 nu lyder på i alt 
45.000 kr. 
 
Selve gennemgangen af budgettet blev foretaget under pkt. 3. 
 
Budgettet er baseret på et uændret kontingent på 4.000 kr. pr. husstand. 
 
Kontingentet skal være indbetalt senest 1. august 2023, idet det dog bemærkes, at 
husstandene kan vælge at dele udgiften over således, at der indbetales 2000 kr den 1. 
august 2023 og 2000 kr. den 1. november 2023 
  
Budget og kontingent blev herefter sendt til afstemning: 
 
For budgettet samt kontingentet på 4000 kr. for 2022/2023 stemte:  
17, 19, 23, 24, 25, 26, 27, 28, 29, 30, 33, 34 & 46.  
 
Nr. 48 undlod at stemme.  
 
Ingen stemte imod. 
 
Dermed er budget for 2023/2024 samt kontingent på 4.000 kr. for samme periode 
vedtaget af Generalforsamlingen. 

Ad 8. Valg af bestyrelsesmedlemmer i henhold til § 9. 

Bestyrelsen har indstillet, at Dan (nr. 46) fortsætter som kasserer, at Tobias (nr. 19) bliver 
suppleant, og at Margit (nr. 34) bliver revisor.  

Alle tre blev valgt enstemmigt af Generalforsamlingen 

Ad 9. Evt. 
Intet, som ikke allerede er nævnt under de foregående punkter. 

 
Formanden takkede Dirigenten for mødeledelsen samt Generalforsamlingen for et hyggeligt møde 
med gode konstruktive input. 
 
 
 
Referat: Skrevet af Dirigenten og pbv. godkendt af Formanden 
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